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Generalforsamling søndag d. 24/2-2019 
 
Repræsentanter fra følgende lejligheder:  

Lejlighed Deltagers navn Antal stemmer  
36N Kris Hørup Dahlgaard 1 
34b st Mathias 1 
36A Charles 1 
32K 
32F 
36M 
32L 
36F 
36R 
36H 
32G2 
32R, 36G, 
36C 
32D 
 
34A 
36B 36E 36S 

Trine 
Astrid 
For Simon 
Ole 
Kevin 
Kim 
Jimmy 
Folmer 
Hedinn 
 
Jesper 
 
Lennart 
Josefine 

1 
1 
1 
1 
1 
1 
1 
1 
3 
 
1 
 
1 
3 

 
 
Referat: 
 
Bestyrelsesformandens beretning:  
Ønsker en dialog, hvis problemer opstår 
Endelige tilbud på vedligeholdelsesplan er fundet. Besigtiger bygninger 26/2.  
Svage facader, så vil rigtig gerne at vi passer på dem og får professionelle til at godkende 
ændringer i facaden, så det ikke bliver værre – indtil vi har fået et mere klart svar fra 
vedligeholdelsesrapporten. I den forbindelse er der forsøgt at sparre lidt penge i 2018, da det 
vides at blive en stor udgift. 
Lokalplan 1082 var nogle fra bestyrelsen til infomøde omkring d. 20/2.  
Rådet til at tage billeder af facader med datomarkering, såfremt der skulle ske noget med vores 
bygninger når byggeri igangsættes.  
Fået en kontakt til en jurist fra kommunen, som kan oplyse hvordan vi er stillet ift. hvis der skulle 
ske noget.  
 
Kommentarer til formandens beretning: 
I forbindelse med byggeriet omkring Hasletoppen, kan der eventuelt tages fat i Ejerforeningens 
bygningsforsikring. 
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Der har tidligere været lavet jordprøver. Jimmy siger at jorden ikke bevæger sig, men med 
yderligere vibrationer kan der ske yderligere skade. Hems kan også være en årsag da beton og træ 
bevæger sig forkert. 
 
Forelæggelse af regnskab:  
Regnskabet er forløbet normalt, men der har været enkelte udgiftsposter som ny varmepumpe 
samt vaskemaskine. Vi har sparet, da vi bl.a. skal betale 22.000 for en ny vedligeholdelsesplan, 
samt forventer en større udgift i forbindelse med facadeforbedringer.  
Der er et overskud på ca. 169.000, som er overført til næste år.  
 
 
5. Forslag: 
 

i. Udlejning af p-pladser – vedtaget m. 17 stemmer for 
Lejet parkering ophører og vi går tilbage til fri parkering. 
Mulighed for eventuelt at skabe flere p-pladser over mod cykelskuret.  

 
Leje af parkering er blevet ophævet, så det ikke længere er muligt at reservere en plads 
per 1/3-2019 

 
ii. Vedtægtsændring – vedtaget enstemmigt 

§17, stk. 1 ændret til at lyde: Ved udlejning af en ejerlejlighed til beboelse i sin helhed 
eller til erhverv, skal medlemmet senest samtidig med lejeforholdets begyndelse sende 
navn og kontaktoplysninger til bestyrelsens formand.  
 

iii. Referat pr. mail.  
Referat pr. mail er til værdi og bliver bibeholdt som tiltag 

 
 

iv. Skal der ske noget med haven?  
Bede ved indkørslen skal eventuelt fjernes, da de skaber problemer for trafik og fugt. 
Det første bed ved indkørslen bliver fjernet og der bliver set på andre 
forskønnelsesløsninger. 

 
v. Forslag 36A, ventilation, ændring af facaden 

Forslaget er enstemmigt forhåndsgodkendt såfremt OBH Gruppen, som udfører 
vedligeholdelsesplanen, kan give en skriftlig accept til at det må laves. 
Samtidig gælder det også varmepumperne, at der skal tilladelse fra OBH Gruppen for at 
det ikke skader facaderne.  

 
vi. Forslag 32L, kattelem i hoveddøren – enstemmigt godkendt. 

 
7. Kassér på genvalg 
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Lennart Kjær er enstemmigt genvalgt som kasserer i bestyrelsen 
 
8. Valg af andre medlemmer til bestyrelsen 
Ingen nye medlemmer er valgt, som er muligt jf. Vedtægternes §8, stk. 1 således at der er 3 
medlemmer, foruden formand.  
 
9. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
Jesper fortsætter som suppleant. 
Astrid er valgt som 2. suppleant. 
 
10. Valg af revisor 
Ole og Kim er valgt som revisorer igen 
 
11. Evt 
Varmepumpetilbud er blevet indhentet og de berørte lejligheder skal tage stilling til om de vil gå 
videre med ét af dem. Denne proces er uafhængig af bestyrelsen, men opsætning af 
varmepumper kræver skriftligt godkendelse fra en fagpersoner, dette kan eventuelt også ske i 
forbindelse med OBHs vedligeholdelsestjek med ekstra udgift.  
 
Næste bestyrelsesmøde finder sted d. 11/3, kl. 16.00 hos Josefine, 36S 
 
Referat godkendt af: Trine Nors, dirigent og Josefine Jensen, formand 


